
Referat af bestyrelsesmøde den 04-02-2025 
Til stede var: Anne-Mette, Lotte, Jens, Thea, Tove, Heidi, Johnnie 

 
Der mødte ingen beboere op i træffetiden 
 
Konstituering: 
Anne-Mette fortsætter som formand, Lotte står fortsat for udlejning af Kernehuset. Jens, Thea og Tove er 
bestyrelsesmedlemmer. 
Suppleanterne har også konstitueret sig: 
1. suppleant Johnnie 
2. suppleant Heidi 
3. suppleant Søren 
 
Sedler med navn og adresse på bestyrelsen til opgangene er lavet, Thea laminerer og sætter op 
 
Fremover mødes vi 1. tirsdag i måneden kl. 13. Træffetid for beboere fastholdes til kl. 13.30 til 14.00 
 
Der indsendes ansøgning om hjertestarter til Trygfonden, fristen er 1. marts (Anne-Mette og Tove) 
 
Thea kontakter Hjerteforeningen omkring instruktion i brug af hjertestarter. Thea aftaler tidspunkt, Heidi 
slår op på FaceBook, Anne-Mette skriver på hjemmesiden. 
 
Handicapparkering. Ved næste møde går bestyrelsen ud og kigger på, hvor pladserne skal være. Hvis nogle 
beboere har forslag eller ønsker, så kontakt bestyrelsen inden næste møde 
 
Anne-Mette undersøger, hvad det koster at videoovervåge kælder og vaskeri 
 
Anne-Mette vil mødes med viceværterne om affaldssortering. Vi har brug for en anden fordeling af 
beholdere, end vi har i dag. Anne-Mette kontakter RenoSyd omkring klistermærker der viser, hvor 
pizzabakker skal hen (sorteres som restaffald, hverken som papir eller som mad- og drikkekartoner) 
 
Der var forslag om at lave et byttehjørne. Til næste møde overvejer vi, hvor vi kan være, for det skal ikke 
være i vaskeriet. 
 
Anne-Mette kigger på opfyldning af Falck-kassen i Kernehuset 
 
Vi vil afholde en spilleeftermiddag, hvor man kan mødes over kort- eller brætspil og en kop kaffe. Det bliver 
lørdag den 22. marts kl. 15.00 i Kernehuset. Invitation følger. 
 
Næste møde: tirsdag den 5. marts kl. 13.00 


